
Geräte/devices

KD1x1

SmartWash

CompactLine

KD3x3

JetWash

Vac

KDB

CW Plus

KD2x2

SW Plus

ModulLine

KD4x4

JW Plus

HD Etronic I

KS

HD Etronic II

KSM

HDE HDB
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✔

✔

✔

✔

✔

✔

✔ ✔

Münzprüfer  Version V7 nimmt Münzen  sporadisch nicht an

Der Fehler äußert sich dadurch, dass der Münzprüfer  Version V7 sporadisch die Münzen  nicht annimmt. Die 
Ursache ist ein durch Umwelteinflüsse  auftretender Reset des Münzprüfers.  Der Münzprüfer  ist nicht per RMA 
zurückzusenden.  Durch ein Update der Software des Münzprüfers   kann der beschriebene Fehler behoben 
werden. Das Update ist durch den EHRLE-Service mit Hilfe der Software wheasy 5 durchzuführen.  Falls die 
wheasy-Tools nicht vorhanden sind, können  Sie diese bei EHRLE erwerben (Art.-Nr. 560 200 / Preis:  
€ 1.282,60). Nach Kauf erhalten Sie einen Link für  den Download-Bereich bei wh.

Coin Validator Version V7 does not accept coins sporadically

The error is expressed by the fact that the coin validator version V7 sporadically does not accept the coins. 
The cause is a reset of the coin validator due to environmental influences. The coin validator is not to be 
returned by RMA. By updating the software of the coin validator the described error can be solved. The update 
is to be carried out by the EHRLE service using the software wheasy 5. If the wheasy tools are not available, 
you can purchase them from EHRLE (Item No. 560 200 / Price: € 1,282.60). After purchase, you will receive a 
link for the download area at wh.
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